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Política
DIJOUS, 5 / DIVENDRES, 6

D’ABRIL DEL 20076 el Periòdic d’Andorra

Els grups, favorables a la
proposta de fer un programa
sobre l’activitat parlamentària

JUNTA DE PRESIDENTS

b

JAUME VENTURA
ANDORRA LA VELLA

b Tindria una periodicitat
setmanal i es podria
veure per Andorra TV

En la Junta de Presidents que va te-
nir lloc ahir els tres grups parlamen-
taris es van mostrar d’acord amb la
proposta de crear un programa de
televisió que segueixi l’activitat par-
lamentària del Consell General, així
com la feina que es fa a les diverses
comissions. Així ho va anunciar ahir
el president del Grup Parlamentari
Socialdemòcrata, Jaume Bartumeu,
a la sortida de la reunió.

Tot i això, Bartumeu va destacar
que ell no és el més indicat per par-
lar del tema i va indicar que Rosa Fe-
rrer n’és la responsable. A més, el so-
cialdemòcrata va subratllar que
abans d’avançar res s’ha d’estudiar
el fet que «la propietat de les imat-
ges del Consell General, tal com pas-
sa a Espanya o a França, és propietat
de l’Estat».

Bartumeu també va aprofitar per
explicar la modificació del calendari
del Consell General. I és que una re-

presentació parlamentària es des-
plaçarà a París el dia 26 vinent per
assistir a l’acomiadament del co-
príncep Jacques Chirac. Això provo-
carà que el 17 del mes que ve hi hagi
una sessió de Consell i que el 21 de
juny es faci una sessió de preguntes.

D’altra banda, el responsable so-
cialdemòcrata va reconèixer que es-
pera «que la Llei de la CASS estigui
enllestida abans de dijous que ve, tot
i que hi ha posicions enfrontades». A
més, va reconèixer que presentaran
algunes esmenes. Bartumeu va re-
marcar: «La solució passa perquè
tots afluixem».

LA BATLLIA HO SABIA / D’altra banda,
Bartumeu també va criticar: «Co-
mença a ser preocupant com porta
el Govern el cas de les intervencions
telefòniques. És lamentable que es
digués que la Batllia no sabia res del
tema i ens trobem que hi ha docu-
mentació amb el seu segell». H

Hi haurà una sessió
de preguntes al Govern
el 21 de juny vinent


